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 Protokół Nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska  

z dnia 18 września  2024 roku  

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i 

Ochrony Środowiska, które rozpoczęło się o godzinie 16.00. Następnie powitał 

członków Komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu Komisji. 

 

Stan 5/5 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji: 

1. Pan Henryk Flis – Przewodniczący Komisji 

2. Pan Stefan Stachula – Członek Komisji 

3. Pan Krzysztof Skórski – Wiceprzewodniczący Komisji 

4. Pan Marek Kołtun  

5. Pan Mariusz Socha 

 

Protokołowała Dorota Huber 

 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr 1 z 22 maja 2024 roku oraz protokołu Nr 2 z 12 czerwca 

2024 roku. 

4. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o kontrolach           

przeprowadzonych na terenie Powiatu Kraśnickiego. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Radny  zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Wobec 

braku uwag zapytał, kto z Członków Komisji jest za przyjęciem zaproponowanego 

porządku posiedzenia.  

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 
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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia Komisji.  

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu Nr 1 z 22 maja 2024 roku oraz protokołu Nr 2 z 12 

czerwca 2024 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że protokoły zostały udostępnione  

w systemie eSesja, następnie zapytał, czy są uwagi do protokołu Nr 1 z 22 maja 2024 

roku. Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr 1 z 22 maja 2024 

roku. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 5 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół nr 1 z 22 maja 

2024 roku. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do protokołu Nr 2 z 12 czerwca 

2024 roku. Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr 2 z 12 

czerwca 2024 roku. 

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 5 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół Nr 2 z 12 

czerwca 2024 roku. 

 

Punkt 4. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o kontrolach           

przeprowadzonych na terenie Powiatu Kraśnickiego. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że Wojewódzki Inspektor Ochrony 

Środowiska przesłał informacje, które udostępnione zostały w systemie eSesja. 

Wyjaśnił, że informacja jest wyczerpująca, wskazuje, że niektóre przedsiębiorstwa w 

Powiecie Kraśnickim przyczyniają się do zanieczyszczania środowiska, w związku z 

tym Inspektor Ochrony Środowiska nałożył kary na te firmy. 

 

Pan Radny Mariusz Socha wyjaśnił, że z materiałów wynika, że nałożone kary nie są 

wysokie. Większość firm, które otrzymały kary to hodowcy drobiu.  
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Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska zapoznała się z informacją 

dotyczącą kontroli przeprowadzonych na terenie Powiatu Kraśnickiego. 

 

Punkt 6. Sprawy bieżące. 

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że co około 10 lat występują powodzie na 

terenie kraju, w związku z tym warto powrócić do tematu związanego z budową 

zbiornika retencyjnego w Kosinie. 

 

Pan Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że obecnie nowo wybudowany zbiornik  

w Raciborzu ratuje Wrocław przed powodzią i jest to ważny temat.  

 

Pan Radny Stefan Stachula zwrócił się z prośbą aby Zarząd Powiatu zajął się tematem 

związanym z budową zbiornika retencyjnego w Kosinie, w związku z wystąpieniem 

powodzi na południu Polski. 

 

Pan Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że w dużej mierze decyzja dotycząca budowy 

zbiorników retencyjnych zależy do Rządu RP w związku z tym zasadne jest zwracanie 

się z wnioskiem, petycją do Ministerstwa. Dodał, że jeżeli chodzi o Kosin, ekolodzy 

bronią różnorodności na tym terenie i blokują budowę takiego zbiorka na rzece Sanna.  

 

Pan Radny Marek Kołtun dodał, że ważne jest również pogłębianie i oczyszczanie 

koryt rzek.  

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że sesja odbędzie się 25 września 2024 

roku. 

 

Punkt 6. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godz. 16.30 

zamknął posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,  

w dniu 18 września 2024 roku. 

 

 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

 

  

Dorota Huber                             Henryk Flis
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